

Title (en)
Hydro-massage apparatus.

Title (de)
Unterwasser-Massagegerät.

Title (fr)
Appareil d'hydro-massage.

Publication
EP 0131273 A2 19850116 (DE)

Application
EP 84107896 A 19840706

Priority
DE 3324860 A 19830709

Abstract (en)
The known hydromassage apparatuses are generally designed for commercial use and are therefore relatively large and unwieldy, so that the actual massage with the water jet must be carried out through a pipe. In order to provide a manageable apparatus, in particular for home use, an electric motor (7) and the liquid pump (6) driven by it are arranged in a rod-shaped housing (7a, 7b) with a tangentially extending liquid outlet (5b). In this way, the person taking the massage can reach all parts of the body simply and easily. The massage apparatus is in this case fed from a battery, which is arranged in a housing and is connected to the massage apparatus via a cable (8). The charge terminal (23) and the apparatus terminal (24) can be alternately blocked by means of a slide (22) in order to avoid the danger of an electric shock. <IMAGE>

Abstract (de)
Die bekannten Wasser-Massagegeräte sind im wesentlichen für die gewerbliche Nutzung bestimmt und daher relativ groß und unhandlich, so daß die eigentliche Massage mit dem Wasserstrahl über einen Schlauch erfolgen muß. Um ein handliches Gerät insbesondere für den Hausgebrauch zu schaffen, werden ein Elektromotor (11) und die von ihm angetriebene Flüssigkeitspumpe (6) in einem stabförmigen Gehäuse (7a, 7b) mit einem tangential verlaufenden Flüssigkeitsaustritt (5b) angeordnet. Damit kann die sich massierende Person sämtliche Körperstellen einfach und leicht erreichen. Das Massagegerät wird dabei von einer Batterie gespeist, die in einem Gehäuse angeordnet und mit dem Massagegerät über ein Kabel (8) verbunden ist. Der Ladeanschluß (23) und der Geräteanschluß (24) sind dabei, um die Gefahr eines elektrischen Schläges zu vermeiden, durch einen Schieber (22) wechselweise sperrbar.

IPC 1-7
A61H 9/00

IPC 8 full level
A61H 33/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A61H 33/0091 (2013.01); **A61H 2033/0054** (2013.01)

Cited by
AT394309B; US5822808A; WO9603960A1

Designated contracting state (EPC)
CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0131273 A2 19850116; EP 0131273 A3 19860423; DE 3324860 A1 19850117

DOCDB simple family (application)
EP 84107896 A 19840706; DE 3324860 A 19830709